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10. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 6.11.2017  
 
 
MVDr. Hrdlík: 
Tá cesta na Paričov, ktorá je z tej východnej strany, keď sa vchádza na most, tam niekedy 
bola krčma Očko, starí pamätajú, tam chýba značenie, že ktorá je cesta hlavná. Ide sa do Lux 
Vitae, pomerne dosť ľudí tam chodí, tam teraz sa slúžia aj omše, takže dosť ľudí chodí, potom 
je Paričovská, Okružná, to je tak mierne doľava a celkom doľava je ďalšia Paričovská, 
Okružná, z tej strany, ktorá je od Paričova je označená a už asi tiež druhýkrát to interpelujem. 
Keby sme tam dali nejakú značku, nemôžeme tam dať z tej strany od mosta, z ktorej sa 
vchádza do Paričova, že ktorá je hlavná? Lebo tí ľudia tam chodia kristakrižom, no ešte 
počkáme, lebo teraz to rozkopávajú, ale dobre by bolo, keby sme nezabudli na to. Už tretia 
interpelácia bude o dva mesiace.  
 
PhDr. Čižmár: 
Požiadam oddelenie výstavby na označenie cesty na Paričove, aby sa tým zaoberala príslušná 
zamestnankyňa.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Určené: 
- oddelenie výstavby a majetku 
- technické služby 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


